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Protokół Nr XL/2022 
Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w d n i u 1 9 m a j a 2 0 2 2 r . 

X L S e s j a R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w V I I I k a d e n c j i odbyła się w d n i u 
19 m a j a 2 0 2 2 r. , w g o d z i n a c h 1 2 : 3 0 - 1 6 : 0 0 w s a l i k o n f e r e n c y j n e j Urzędu G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , u l . J . Chełmońskiego 14. 

W ses j i u c z e s t n i c z y l i r a d n i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , sołtysi G m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i , p . A n t o n i J a n u s z P i e c h o s k i Wójt G m i n y , p . Radosław L e g a t Zastępca 
Wójta, p . E w a K a l a t a S k a r b n i k G m i n y , p . J o l a n t a D a m a s i e w i c z S e k r e t a r z , 
mł. I n s p . S e b a s t i a n Ciastoń I Zastępca K o m e n d a n t a P o w i a t o w e g o P o l i c j i , r z e c z n i k p r a s o w y 
K P P p . M a r c i n Zagórski, p . Sławomir B a r a n k i e w i c z P r e z e s Zarządu M i e j s k o - G m i n n e g o 
Związku O S P R P w Mińsku M a z o w i e c k i m , p r z e d s t a w i c i e l e j e d n o s t e k O S P z t e r e n u g m i n y , 
d y r e k t o r z y g m i n n y c h placówek oświatowych, p r a c o w n i c y Urzędu G m i n y i mieszkańcy. 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
o b r a d y X L ses j i R a d y G m i n y i powitał w s z y s t k i c h przybyłych. 

Głosowania j a w n e i m i e n n e podczas ses j i odbywają się z a pośrednictwem tabletów 
i o p r o g r a m o w a n i a umożliwiającego niezwłoczne p o d a w a n i e d o p u b l i c z n e j wiadomości 
s p o s o b u głosowania poszczególnych r a d n y c h . Imienny yrykaz głosowania radnych 
z XL sesii Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do ninieiszego protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z obecnością 13 r a d n y c h stwierdził 
prawomocność o b r a d . W t r a k c i e ses j i l i c z b a r a d n y c h ulegała z m i a n i e . 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił p r o p o n o w a n y porządek o b r a d X L ses j i 
i zapytał, c z y są w n i o s k i l u b u w a g i d o p r o p o n o w a n e g o porządku. 
Wójt Gminy - zgłosił poprawkę dotyczącą d o d a n i a p o p k t 10 Uchwały w sprawie wyrażenia 
woli przejęcia przez Gminę Mińsk Mazowiecki od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad gruntów pod drogami o znaczeniu lokalnym (gminnym) które zostaną 
wybudowane/przebudowane w ramach inwestycji pn. :Projekt i budowa obwodnicy Kolbieli 
w ciągu drogi krajowej nr 50'' na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki", D r o g i mają powstać 
n a t e r e n i e Grębiszewa, s p r a w a była p r z e d s t a w i a n a n a K o m i s j i Budżetu i I n w e s t y c j i . 
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Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 
o zmianę proponowanego porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za przyjęciem było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad ze zmianą 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za przyjęciem było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad; 
1. O t w a r c i e s e s j i 
2. S p r a w d z e n i e obecności 
3. U c h w a l e n i e porządku o b r a d 
4. Przyjęcie protokołu z X X X I X se s j i R a d y G m i n y 
5 . S p r a w o z d a n i e z działalności Wójta 
6. Bezpieczeństwo p u b l i c z n e w G m i n i e Mińsk M a z o w i e c k i 
7 . S p r a w o z d a n i e z działalności O c h o t n i c z y c h Straży Pożarnych 
8. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w budżecie g m i n y n a 2 0 2 2 r o k 
9. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w W i e l o l e t n i e j P r o g n o z i e F i n a n s o w e j G m i n y Mińsk 

M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 2 - 2 0 2 6 
10. Uchwała w s p r a w i e m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk 

M a z o w i e c k i obejmującego części miejscowości Zamienię p n . „Zamienię i n w e s t y c y j n e " 
11. Uchwała w s p r a w i e wyrażenia w o l i przejęcia p r z e z Gminę Mińsk M a z o w i e c k i 

o d G e n e r a l n e j D y r e k c j i Dróg K r a j o w y c h i A u t o s t r a d gruntów p o d d r o g a m i o z n a c z e n i u 
l o k a l n y m ( g m i n n y m ) które zostaną w y b u d o w a n e / p r z e b u d o w a n e w r a m a c h i n w e s t y c j i 
p n . : „Projekt i b u d o w a o b w o d n i c y Kołbieli w ciągu d r o g i k r a j o w e j n r 5 0 " n a t e r e n i e 
G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i " 

12. W o l n e w n i o s k i 
13. Zamknięcie o b r a d 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady zapytał, c z y są u w a g i d o p r z e d s t a w i o n e g o p r o j e k t u protokołu — 
u w a g n i e zgłoszono. Przewodniczący, w o b e c b r a k u u w a g , uznał protokół z a przyjęty. 
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Punkt 5 . 
Sprawozdanie z działalności Wójta 

Wójt - przedstawił s p r a w o z d a n i e z e s w o j e j działalności i z p r a c y Urzędu G m i n y . 
Przewodniczący Rady - odnosząc się d o w i z y t y s t u d y j n e j podziękował w s z y s t k i m 
mieszkańcom, którzy udostępnili s w o j e g o s p o d a r s t w a i wzięli udział w o r g a n i z a c j i t e g o 
w y d a r z e n i a , a także zaprosił d o o d w i e d z e n i a m u z e u m w s i w Stojadłach. 

Punkt 6. 
Bezpieczeństwo publiczne w Gminie Mińsk Mazowiecki 

mł. insp. Sebastian Ciastoń I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji - przedstawił 
s p r a w o z d a n i e z działalności K o m e n d y P o w i a t o w e j P o l i c j i w Mińsku M a z o w i e c k i m w 2 0 2 1 r . 

Następnie odbyła się d y s k u s j a dotycząca bezpieczeństwa p u b l i c z n e g o w G m i n i e 
Mińsk M a z o w i e c k i . 
Pan Czesław Karasiński sołtys Gamratki - poprosił o częstsze p a t r o l e p o l i c j i w G a m r a t c e , 
ponieważ k i e r o w c y jeżdżą b a r d z o s z y b k o p r z e z wieś, a b a r d z o dużo rowerzystów p o r u s z a się 
p o t e j d r o d z e , b o w y z n a c z o n y j e s t t a m s z l a k r o w e r o w y . Zgłosił również p r o b l e m y 
z d o d z w o n i e n i e m się n a Policję i d o d z i e l n i c o w e g o . 
Zastępca Komendanta - podziękował z a zgłoszenie i obiecał częstsze p a t r o l e w G a m r a t c e , 
wyraził również z d z i w i e n i e trudnościami w k o n t a k c i e t e l e f o n i c z n y m z Policją. 
Radny Paweł Lipiński - podziękował w s z y s t k i m p o l i c j a n t o m z a służbę i potwierdził 
trudności z e s k o n t a k t o w a n i e m się z Policją z a pośrednictwem n r 1 1 2 , więc w s k a z a n y m 
byłoby szersze r o z p r o p a g o w a n i e s t r o n y i n t e r n e t o w e j P o l i c j i , n a której znajdują się t e l e f o n y 
k o n t a k t o w e . Zgłosił też potrzebę w y k o n y w a n i a częstszych k o n t r o l i i działań p r e w e n c y j n y c h 
w r e j o n i e Brzózego i Żukowa. 
Zastępca Komendanta - powiedział, że f u n k c j o n o w a n i e n r 1 1 2 n i e j e s t zależne o d P o l i c j i , 
n a t o m i a s t n r d o K o m e n d y p o d a n e są n a s t r o n i e i n t e r n e t o w e j i osobiście s p r a w d z i , 
c z y działają. Jeśli c h o d z i o drogę krajową n r 5 0 t o j e s t o n a p o d szczególnym n a d z o r e m 
P o l i c j i i szczególnie w Brzózem są częste k o n t r o l e . Zachęcił też d o k o n t a k t u z Policją. 
Mieszkaniec Gminy - zapytał, c z y n o w y s y s t e m m a n d a t o w a n i a p r z y n o s i e f e k t y . 
Zastępca Komendanta - poinformował, że j e s t j e s z c z e z a krótki czas n a ocenę, a l e m a t o n a 
p e w n o wpływ n a bezpieczeństwo. 
Radny Maciej Gałązka - podziękował z a b a r d z o dobrą współpracę z d z i e l n i c o w y m 
Rafałem Bieńko. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y j e s t w g m i n i e miejscowość, która s p r a w i a największe 
kłopoty P o l i c j i . Zapytał też j a k p r z e b i e g a b u d o w a n o w e j k o m e n d y i g d z i e została 
z l i k w i d o w a n i a p l a n t a c j a k o n o p i i n d y j s k i c h , o której w s p o m n i a n o w s p r a w o z d a n i u . 
Zastępca Komendanta - n i e udzielił i n f o r m a c j i o l o k a l i z a c j i z l i k w i d o w a n e j p l a n t a c j i k o n o p i 
i n d y j s k i e j . Jeśli c h o d z i o budowę k o m e n d y t o trwają prace , a p l a n o w a n y t e r m i n o t w a r c i a 
t o m a r z e c 2 0 2 3 r . Powiedział również, że n i e m a miejscowości, z którymi są jakieś 
szczególne p r o b l e m y . 
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Punkt 7 . 
Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych 

Pan Sławomir Barankiewicz Prezes Zarządu Miejsko-Gminnego Związku OSP RP 
w Mińsku Mazowieckim - przedstawił d a n e s t a t y s t y c z n e i i n f o r m a c j e dotyczące 
f u n k c j o n o w a n i a j e d n o s t e k O S P z g m i n y o r a z ilości zdarzeń i a k c j i , w których u c z e s t n i c z y l i 
strażacy o c h o t n i c y . Poinformował również o p o m o c y d l a uchodźców z U k r a i n y . 
Radny Sławomir Komuda - zapytał o sytuację z O S P Targówka. 
Prezes Zarządu - poinformował, że n a o s t a t n i m zarządzie podjęto uchwałę o w y k l u c z e n i u 
O S P Targówka z e związku z e względu n a n i e s t o s o w a n i e się d o s t a t u t u . J e d n o s t k a n i e 
wykazywała żadnej działalności, która j e s t związana z ochotniczą strażą pożarną i j e s t 
określona w s t a t u c i e związku. Pozostało s t o w a r z y s z e n i e , a l e n i e j e s t o n o już w związku 
O S P R P . 
Przewodniczący Rady - zapytał o sytuację O S P Dłużka. 
Prezes Zarządu - poinformował, że s y t u a c j a w te j j e d n o s t c e p o p r a w i a się, zaszły z m i a n y 
w e władzach i j e s t s zansa n a rozwiązanie wewnętrznych problemów. 
Pan Rafał Tkacza druh OSP Brzóze - przedstawił s p r a w o z d a n i e z działalności j e d n o s t k i . 
Pan Sławomir Smater Prezes OSP Janów - przedstawił s p r a w o z d a n i e z działalności 
j e d n o s t k i . 
Pani Beata Szymańska druh OSP Stara Niedziałka ~ przedstawiła s p r a w o z d a n i e 
z działalności j e d n o s t k i . 
Pan Marcin Porębski Prezes OSP Stojadła ~ przedstawił s p r a w o z d a n i e z działalności 
j e d n o s t k i . 
Wójt - podziękował w s z y s t k i m j e d n o s t k o m z a akcję p o m o c y U k r a i n i e i f u n k c j o n o w a n i e 
m a g a z y n u , który powstał p r z y j e d n o s t c e O S P w S t a r e j Niedziałce. M a g a z y n będzie t e r a z 
funkcjonował w n i e c o i n n e j f o r m u l e i uchodźcy będą m o g l i z n i e g o korzystać r a z 
w t y g o d n i u . 
Przewodniczący Rady - w i m i e n i u P r e z e s a O S P Zamienię przeprosił z a nieobecność 
n a ses j i , a l e j e d n o s t k a z Z a m i e n i a została z a d y s p o n o w a n a d o pożaru i wyjechała n a d w a 
s a m o c h o d y d o a k c j i . W i m i e n i u P r e z e s a podziękował z a środki n a z a k u p s a m o c h o d u 
pożarniczego d l a t e j j e d n o s t k i , a w i m i e n i u całej R a d y G m i n y podziękował w s z y s t k i m 
strażakom o c h o t n i k o m z a wkład j a k i wnoszą w z a p e w n i e n i e bezpieczeństwa n a t e r e n i e 
g m i n y . Przypomniał też, że w te j k a d e n c j i udało się zakupić d w a n o w e s a m o c h o d y 
pożarnicze i j e s t t o n a p e w n o duży sukces . P o z a t y m n a t e r e n i e g m i n y są t r z y j e d n o s t k i 
w K r a j o w y m S y s t e m i e Ratowniczo-Gaśniczym c o również j e s t dużym s u k c e s e m , 
a k o l e j n e t r z y j e d n o s t k i również działają a k t y w n i e . 
Przewodniczący zapytał, c z y są p y t a n i a - pytań n i e zgłoszono. 
Przewodniczący zarządził przerwę w o b r a d a c h d o g o d z . 1 5 ^ ^ 
P o p r z e r w i e o b r a d y zostały w z n o w i o n e . 
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Punkt 8. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

Skarbnik Gminy - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały i zgłosiła a u t o p o p r a w k i . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2022 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r XL.346.2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 9. 
Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Mińsk Mazowiecki na łata 2022-2026 

Pani Skarbnik - poinformowała, że j e s t t o d o s t o s o w a n i e W i e l o l e t n i e j P r o g n o z y F i n a n s o w e j 
d o z m i a n w budżecie. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mińsk 
Mazowiecki na łata 2022-2026 została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XL.347.2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego części miejscowości Zamienię pn. „Zamienię inwestycyjne" 

Pani Urszula Milewska pracownik Urzędu Gminy - poinformowała, że p r o j e k t uchwały 
d o t y c z y f r a g m e n t u miejscowości Zamienię znajdującego się p r z y skrzyżowaniu d r o g i 
k r a j o w e j n r 5 0 i u l . B r z o z o w e j , obejmujący s w o i m zasięgiem działki o d n r 143 d o 1 5 1 . 
T e r e n t e n chce się przeznaczyć n a ce le i n w e s t y c y j n e : produkcję, usługi, składy i m a g a z y n y . 
Wyłożenie p r o j e k t u p l a n u miało m i e j s c e o d 16 września d o 15 października 2 0 2 1 r . 
D y s k u s j a p u b l i c z n a z o r g a n i z o w a n a była 2 2 września 2 0 2 1 r . , a w n i o s k i i u w a g i można było 
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składać d o 5 l i s t o p a d a 2 0 2 1 r . - w n i o s k i i u w a g i n i e wpłynęły. P o u c h w a l e n i u z m i a n y 
s t u d i u m uwarunkowań i kierunków z a g o s p o d a r o w a n i a g m i n y możliwe stało się 
p r z e d s t a w i e n i e p r o j e k t u uchwały R a d z i e G m i n y . P o przyjęciu uchwała z o s t a n i e p r z e k a z a n a 
d o k o n t r o l i d o działu p r a w n e g o W o j e w o d y M a z o w i e c k i e g o . P o upływie 3 0 d n i , jeśli n i e 
będzie u w a g , uchwała będzie mogła zostać o p u b l i k o w a n a w D z i e n n i k u Urzędowym 
Województwa M a z o w i e c k i e g o i w e j d z i e w życie p o 3 0 d n i a c h o d p u b l i k a c j i . P a n i M i l e w s k a 
przedstawiła również z a m i e r z e n i a p l a n i s t y c z n e g m i n y n a najbliższe miesiące. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały ~ pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego części miejscowości Zamienię pn. „Zamienię inwestycyjne" 
została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XL.348.2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwała w sprawie wyrażenia wołi przejęcia przez Gminę Mińsk Mazowiecki 

od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad gruntów pod drogami o znaczeniu 
lokalnym (gminnym) które zostaną wybudowane/przebudowane w ramach inwestycji 

pn.: „Projekt i budowa obwodnicy Kołbieli w ciągu drogi krajowej nr 50" 
na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki" 

Wicewójt - poinformował, że w r a m a c h b u d o w y o b w o d n i c y Kołbieli mają powstać 
w Grębiszewie d r o g i l o k a l n e i zaprezentował n a m a p i e p l a n o w a n y p r z e b i e g t y c h dróg. 
T r a s y zostały w y p r a c o w a n e p o p r z e z k o n s u l t a c j e z G D D K i A i spełniają o c z e k i w a n i a g m i n y 
i mieszkańców. G D D K i A p o wcześniejszych doświadczeniach z a b i e g a o t o , a b y t e g o t y p u 
d r o g i p o w y b u d o w a n i u były p r z e k a z y w a n e samorządom w u t r z y m a n i e , b o później generują 
k o s z t y . Wicewójt stwierdził, że w a r t o przyjąć taką propozycję, b o dzięki n i e j udało się 
osiągnąć o c z e k i w a n e p r z e b i e g i t y c h dróg. Wójt podpisał p o r o z u m i e n i e i n t e n c y j n e w t e j 
s p r a w i e i t e r a z p o w i n n a wypowiedzieć się w t y m z a k r e s i e R a d a G m i n y . 
Pan Władysław Celiński sołtys Grębiszewa - powiedział, że p o m i m o zapewnień n i e 
otrzymał p r o j e k t u t y c h dróg z legendą i n a n i e s i o n y m i wysokościami w j a z d u i w i a d u k t u , 
a j e s t t o b a r d z o i s t o t n e . S a m o przejęcie dróg j e s t d o b r e , a l e t r z e b a mieć d o p r a c o w a n e 
szczegóły. Sołtys odniósł się również n e g a t y w n i e d o działań P o l i c j i . 
Wicewójt - powiedział, że w t y m m o m e n c i e c h o d z i o przejęcie gruntów p o d d r o g a m i 
l o k a l n y m i i j e s t t o treścią uchwały, n a t o m i a s t uszczegółowienie t e c h n i c z n e j e s t d o p i e r o p r z e d 
n a m i i będzie mogło ulegać z m i a n i e . Powiedział również, że oświetlenie pomiędzy 
u l . Wspólną i u l . Rozwojową było o d początku s t a w i a n e j a k o wymóg i G D D K i A n i e 
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oponowała. D o t e j p o r y r o z m o w y z G D D K i A były k o n s t r u k t y w n e i udało się uszczegółowić 
w i e l e s p r a w . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie wyrażenia wołi przejęcia przez Gminę Mińsk Mazowiecki 
od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad gruntów pod drogami o znaczeniu 
lokalnym (gminnym) które zostaną wybudowane/przebudowane w ramach inwestycji 
pn.: „Projekt i budowa obwodnicy Kołbieli w ciągu drogi krajowej nr 50" na terenie 
Gminy Mińsk Mazowiecki" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XL.349.2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 12. 
Wolne wnioski 

Pan Władysław Celiński sołtys Grębiszewa - zwrócił uwagę n a formę p o b i e r a n i a opłaty 
z a wodę i b r a k możliwości u i s z c z a n i a opłat w k a s i e Urzędu G m i n y , co j e s t dużym 
u t r u d n i e n i e m szczególnie d l a osób s t a r s z y c h . Zapytał też o w y j a z d d o H i s z p a n i i uczniów 
ze szkoły w S t a r e j Niedziałce i wyłapywanie b e z d o m n y c h psów i kotów o r a z środki 
n a t o p r z e z n a c z a n e . 
Pani Sekretarz - poinformowała, że w y j a z d d o H i s z p a n i i j e s t f i n a n s o w a n y ze środków 
e u r o p e j s k i c h , które pozyskała szkoła w S ta re j Niedziałce. Z a p e w n e w y j a z d będzie dotyczył 
s t a r s z y c h uczniów i n a p e w n o p r z y n i e s i e dużo korzyści d l a uczniów i całej szkoły. R o d z i c e 
oczywiście muszą wyrazić zgodę n a w y j a z d . 
Wójt - zadeklarował, że p o r o z m a w i a z p . S k a r b n i k i z księgowością G Z G K n a t e m a t 
s p o s o b u u i s z c z a n i a opłat z a wodę. I s t o t n a j e s t w te j s p r a w i e s k a l a p r o b l e m u . W z a k r e s i e 
b e z d o m n y c h zwierząt poinformował, że p r a c o w n i k Urzędu G m i n y zajmujący się t y m i 
s p r a w a m i m a z a z a d a n i e k i e r o w a n i e zwierzęcia b e z d o m n e g o d o w e t e r y n a r z a l u b d o a d o p c j i . 
Dużym k o s z t e m j e s t p r z e c h o w y w a n i e bezpańskich zwierząt w s c h r o n i s k u , a l e Urząd G m i n y 
s ta ra się znajdować zastępcze d o m y d l a t y c h zwierząt. Jeśli będzie z a i n t e r e s o w a n i e t o może 
zostać p r z e d s t a w i o n e s p r a w o z d a n i e w z a k r e s i e kosztów p o n o s z o n y c h n a bezpańskie 
zwierzęta. 
Pan Kazimierz Chłopik sołtys Stojadeł - zapytał, c z y n a u l . Kołbielskiej w Stojadłach j e s t 
możliwość z a m o n t o w a n i a t a b l i c y świetlnej informującej o przejściu d l a p i e s z y c h , b o j e s t t a m 
b a r d z o duży r u c h - Wójt przyjął zgłoszenie i s p r a w d z i , c o można zrobić w te j s p r a w i e . 
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Punkt 13. 
Zamknięcie obrad 

P o w y c z e r p a n i u t e m a t y k i o b r a d Przewodniczący R a d y G m i n y podziękował 
w s z y s t k i m z a u c z e s t n i c t w o i zakończył o b r a d y X L ses j i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , 
które odbyły się w d n i u 19 m a j a 2 0 2 2 r . 

Protokół sporządził: 
Paweł Drobotowski 
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